
OBEC VRŠCE, IČO 00272400
Vršce, č.p. 91, 507 33 Vršce
Okres Jičín, kraj Královehradecký

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vršce - 6.12.2012

Přítomní: p. Tomáš SKRBEK
pí. Lucie DOSKOČILOV Á
pí. Helena PROKOPOV Á
pí. Radka TRNKO VÁ

p. Bedřich KOŘÍNEK
p. Jaroslav HNÍZDO
p. Bohumil ŠTURMA
p. Petr SLÁDEK

Omluveni: p. František SMOLÍK

Občané: p. Zdeněk Zoubek

Program:
1. Zahájení, jmenování zapisovatele, ověřovatelů, volba návrhové komise, schválení

programu
2. Informace starosty o činnosti OÚ a plnění usnesení
3. Informace finančního, kontrolního výboru a kulturní komise o jejich činnosti
4. Návrh rozpočtu na rok 2013 + výhled do roku 2016
5. Příprava inventury majetku
6. 2.změna ÚPO - návrh upraveného zadání - zapracování připomínek
7. Žádost o dotace POV na rok 2013 - úprava veřejných prostranství
8. Různé návrhy, připomínky dotazy

- nájmy obecních prostor
- poplatky za odpad, psi a užívání veřejných prostor
- plán akcí 2013 v "Hliňák"
- spořící účty - výpověď
- fasáda na pohostinství - výběr barvy

9. Usnesení

Od 1: Zasedání zastupitelstva obce zahájil a dále řídil starosta obce ing. Tomáš Skrbek. V úvodu
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno, z celkového počtu 9 členů
zastupitelstva je přítomno 8 zastupitelů, takže zasedání je schopno usnášet se ve všech bodech
programu.

Zapisovatelem tohoto jednání navrhl B. Kořínka, ověřovatele p. Sládka a pí. Prokopovou,
návrhovou komisi ve složení pí. Doskočilová, p.Hnízdo.

Dále předsedající ing. Tomáš Skrbek přítomné seznámi I s navrženým . programem zasedání,
který byl rozeslán zastupitelům spolu s písemnými materiály. Doporučil rozšížení programu o
Informaci o plnění příjmů a čerpání výdajů a změny v rozpočtu (rozpočtové opatření) a přednostní
projednání bodu č.6 a z bodu č.8 (plan akcí 2013 v "Hliňák"). O programu včetně jeho doplnění
nechal hlasovat. Výsledek hlasování: Pro 8, proti O, zdržel se O. Návrh byl schválen.

Od 6: Informoval starosta. Návrh zadání Změny č. 2 byl jednotlivě zaslán příslušným dotčeným
orgánům, sousedním obcím a Krajskému úřadu Královéhradeckého kraje. K veřejnému nahlédnutí
byl vystaven na Obecním úřadu a na internetové adrese obce Vršce od 21. 9. 2012 do 20. 10.2012.
Připomínky dotčených orgánů a institucí byly zapracovány do zadání Změny Č.2 ÚPO Vršce.
Zastupitelé přepracovaný návrh Změny č.2 obdrželi k posouzení.

Dále přednesl návrh dodatku č.l smlouvy s REGIO. O návrhu upraveného zadání pro 2.změnu ÚPO
a dodatku č.l smlouvy s REGIO nechal hlasovat. Pro: všichni.



Od 8: Plán akci na 2013 - "Hliňák"
Jednotliví členové zastupitelstva předložili návrh kulturních akcí ve Hliňáku v roce 2013:
Pí.Prokopová a Trnková: 30.4. - Čarodějnický rej, 1.6. - Dětský den, červen - sportovní den
MAVE)
P. Hnízdo: 25.5. - Vepřové hody, Koncert Benefit 15.6., 10.8. - Posezení s dechovkou. O plánu
akcí nechal hlasovat. Zastupitelstvo odsouhlasilo plán akcí.
Pro: pp. Hnizdo, Skrbek, Kořínek, Sládek, pí. Doskočilová, Trnková. Proti: p. Šturma. Zdržel se: pí.
Prokopová.
Zastupitelstvo nesouhlasí s terrninem konání koncertu skupiny Benefit - 15.6. - a doporučilo
p.Hnízdovi, aby se pokusil termín změnit na září 2013. Koncert 15.6. nelze konat v "Hliňáku", jako
návrh místa konání zaznělo víceúčelové hřiště u pohostinství.

Od 2: Starosta informovalo činnosti OÚ od posledního zasedání zastupitelstva a plnění usnesení z
tohoto zasedáni. Úkoly z posledního zasedání byly splněny. Návrh rozpočtu na rok 2013 je vyvěšen
na úřední desce. Stav v přípravě inventur je v souladu s časovým obdobím. Návrh na vyřazení
opotřebovaného a nevyužitého majetku bude proveden v návaznosti na fyzickou inventarizaci a
bude součástí inventarizačního zápisu. Darovací smlouvy jsou podepsány a zároveň byl podepsán
návrh smlouvy na fasády nebytových domů (prodejna, hospoda) s Židovickou stavební. Úprava
strouhy za p. Hrudkou byla provedena. Autobusová zastávka je před dokončení. Možnost odvozu
PET, papír firmou WEGA Recycling - bude prověřeno do příštího zasedání. Plán akcí na příští rok
ve Hliňáku - jednotliví zastupitelé informovali (viz bod 8).

Od 3: Předseda finančního výboru Jaroslav Hnízdo informovalo činnosti finančního výboru. V
období od posledniho zasedání provedena finančním výborem kontrola. Stav hotovosti k 5.12.2012
činil 19.150 Kč, stav souhlasí se zápisem v pokladní knize. K 30.11.2012 činí stav běžného účtu
1.836.058 Kč. Založeny jsou tři spořící účty po 500.000 Kč. Veškeré fa byly zaplaceny v době
splatnosti.
Předsedkyně kontrolního výboru Lucie Doskočivá-Svobodová informovala o kontrole smluv
uzavřených v tomto roce, která proběhla 16.10.2012. U uzavřených smluv nebyly zjičtěny
nedostatky. Smlouvy s fi TEWIKO a ing.J.Havelka budou prověřeny příště (TEWIKO omylem
předložena neplatná, Ing. Havelkovi místostarostou p. Kořínkem vrácena k přepracování.
O práci kulturní komise informovala H.Prokopová. Proběhlo vítáni občánků, zlatá svatba, zhotovení
adventních věnců občany. Pro děti bude uspořádána Mikulášská nadílka, rozsvíceni vánočního
stromu, vánoční besídka, zpívání u jesliček.

Od 4: O návrhu rozpočtu na rok 2013 a výhledu hospodařeni obce na 2014 - 2016 informoval
starosta Tomáš Skrbek. Příjmy jsou rozpočtovány ve výši 2.648 tis. Kč, výdaje 3.705tis. Kč.
Rozpočet je schodkový. K pokrytí veškerých výdajů budou použity finanční prostředky na běžném
účtu. Převod z rozpočtového účtu k pokrytí výdajů činí 1.057 tis. Kč. Ve výdajích je na jednotlivé
akce rozpočtováno 1.871 tis. Kč. Zbytek tvoří běžné výdaje a zajištění běžných prací v obci včetně
mezd a běžných odměn. V letech 2014 - 2016 je každoročně rozpočtován přebytek 100 tis. Kč.

ávrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce.

Od rozš.: Mistostarosta Bedřich Kořínek informoval o plněni pnjmu a čerpání výdajů k
31.10.2012. Rozpočtované příjmy ve výši 2.667 tis.Kč jsou plněny v částce 2.165 tis. Kč tj.
81,23%, a1ikvót 83,33%, je předpoklad, že rozpočtované příjmy budou po zaslání daně z
nemovitostí splněny. Rozpočtované výdaje ve výši 2.667 tis. Kč čerpány ve výši 1.232 tis. Kč
tj.46,2 %. Nižší čerpáni výdajů způsobeno dosud nezaplacením stavby autobusová zastávka (chybí
lavička). Opravy fasád na prodejně a pohostinství nebyly dosud zahájeny a vlivem zimního období
se dokončení přesouvá na příští rok. Dosud nebyly zakoupeny nástavce na hydranty, jejich nákup se
znovu zvažuje (pro snadné poničení nejsou s nimi obce spokojeny).Přednesl návrh rozpočtového
opatřeni č.6 (je přI1ohou zápisu).



Od 5: Příprava inventur - informoval místostarosta B. Kořínek. Byl zpracován plán inventur,
inventarizační příkaz, stanoveny inventarizační komise, komisím předány inventarizační seznamy k
odsouhlasení stavu majetku. Katastrální úřad byl požádán o výpis z nemovitostí obce. V souvislosti
s prováděním fyzické inventury jednotlivé komise požádány o návrhy k vyřazení poškozeného a
neopraviteného majetku.

Od 7: Informoval starosta: V Programu obnovy venkova vypsal Krajský úřad Královéhradeckého
kraje na příští rok dotační titul na úpravu veřejných prostranství a veřejné zeleně. Jelikož v tomto
roce nebyla žádost obce pro snížený limit akceptována, připravil starosta obce znovu žádost o
dotaci z POV na rok 2013. Žádost je nutno předložit do 15.12.2012. Celková rozpočtovaná částka
projektu "Úpravy veřejných prostranszví a veřejné zeleně" je 791.l08,-Kč
Jelikož šance o přidělení dotace z Programu obnovy venkova je nulová, doporučil žádost též
uplatnit u MAS Otevřené zahrady Jičínska pro připravovano novou výzvu - 01/2013. V případě
navýšení prostředků POV z výsledku hospodaření kraje - přijetí dotace POV pro rok 2013 (projekt
"Úprava veřejných prostranství a veřejné zeleně") navrhl p. Kořínek k podpisu smlouvy o
poskytnutí dotace starostu.
O uplatnění dotačních titulů nechal starosta hlasovat. Pro: všichni

Od 8: Starostou navrhnuto:

Nájmy obecních prostor (bytů, nebytových) ponechat na úrovni roku 2012. Rovněž tak poplatky za
odpad, psi a užívání veřejných prostor.

Podat výpověď u '12 ročního spořícího účtů, zrušit výpověď u ročního, založit nový '12 roční.
Dotovat náklady na elektřinu u prodejny ve výši 20 tis. Kč ..
Odsouhlasit příspěvek na zpracování strategie MAS Otevřené zahrady Jičínska ve výši 5 tis. Kč. O
návrhu nechal hlasovat. Všichni pro.
P. Šturma upozornil na skutečnost, že parkoviště u hřbitova, určené na parkování návštěvníkům
hřbitova, využívá pouze p. Ing. Ptáček. Následně plocha u hřbitovní zdi je rozježděná. Starosta
sdělil projednání s p. Ing. Ptáčkem.
Starosta informovalo žátosti pí. Valentové na osvětlení, žádosti p. Beroniho na zhutnění cesty od
Čáslavských po Hliňák, p. Čáslavského na koupi části pozemku (26 m2), zájmu provozování
kadeřnictví přítelkyní p. Balcara.
Starosta se účastnil 3.12. Valné hromady DSO Mariánská zahrada a zastupitelstvo informovalo
zápisu z VH.
L.Doskočilová vznesla dotaz k podmínkám prodeje pozemku obcí. Starosta uložil místostarostovi
zjistit podmínky prodeje.
Místostarosta informovalo návrhu p. Brože, koupi lesního pozemku č.p. 887 o výměře 8.750 m2.
Doporučil v souvislosti s navrhnutím ceny prohlédnout stav porostu společně s p. Hnízdou.
Informoval o stavu výkonu obecně prospěšných prací u p. Štembery, Vzhledem ke stavu
odpracovaných hodin a neplnění smluvnich podmínek navrhl odstoupit od smlouvy.
Od 9: Usnesení odsouhlasili všichni přítomní zastupitelé." Usnesení bude k dispozici na úřední
desce.

l(c~V
Zapsal: Kořínek T.S


